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REUNIO REGIONAL RP CAMP TGNA 
 
 

Tarragona, 28 de febrer de 2015 

 
 

 

Avui dia 27 de febrer el SAP, hem assistit a la reunió  amb els responsables de la RPCT. 
Els punts més interessants són els següents: 
 

1. Es demana resposta sobre la petició que vàrem realitzar de col·locar un filtre als 
vidres de l’OAC de ABP Reus per evitar les situacions actuals de falta de 
privacitat. 

 El cap d’administració ha traspassat el tema als arquitectes del Departament 
ja que s’ha informat i sembla que hi hauria perill de trencament de vidre si 
col·loquen qualsevol filtre. Ens mantindrà informats de l’estat. 

 
2. Es demana conèixer si existeixen plans de seguretat a les comissaries. 

 El sots cap regional ens manifesta que estan esperant un model que s’estava 
realitzant a la comissaria de Mollet i que hauria de servir per la resta com a 
model, però que fa un any que esperen. Sobre la situació de protecció de les 
comissaries admeten que en el seu moment es va dotar de pilones anti 
encastament a la comissaria de Falset donat que va ser la única que ho va 
demanar. Reconeixen que amb l’alarma actual s’han fet més demandes però 
ja no depèn de la regió, donada la despesa que ocasionaria. 

 
3. Ens informen del greu problema amb el servidor informàtic que han sofert a la 

comissaria del Vendrell. L’avaria es va detectar el dia 12/02 i no es va poder 
restablir la normalitat fins el dia 18/2 ,es comenta la professionalitat dels 
companys/es que varen fer tot el que van poder per sortir del pas dia a dia. 

 
4. Presentem queixes recollides sobre la manca de reposició de botes als 

Mossos i destaquem la mala qualitat del material que donen actualment. 

 El cap d’Administració ens respon que actualment no hi ha estoc de botes 
per poder repartir, durant el mes de maig diu que arribaran 300 parells de 
botes noves per poder dotar les necessitats que hi ha actualment i fins l’últim 
trimestre del 2015 no arribaran 2000 parells més per poder tenir estoc. És 
important destacar que el servei d’administració s’ofereix a intentar reparar 
totes les botes que els hi arribin, sempre i quan tinguin solució. 

 
5. Ens informa el Sots Cap Regional que s’ha realitzat una redistribució de la 

munició del cos ja que no n’hi havia suficient per a tothom. Ens informa que 
les licitacions de munició ja estan resoltes i ens asseguren cinc milions de cartutxos 
que fins l’any 2018 ens donarà tranquil·litat per disposar de munició a tot el cos. 
També ens informa que darrerament s’ha produït una variació en les practiques de 
tir decidit pels instructors de tir, ara les practiques seran bianuals i es realitzaran 
50-50 i 50-100,el tema es practicar menys trets però més sovint, combinant arma 
curta i llarga. 
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6. Es comenta el rumor sobre una possible comissaria a Torredembarra. 

 El Sots cap Regional diu que no té notícies sobre aquest rumor, SAP 
manifesta que ja ha realitzat la pregunta en el Consell de la Policia i la 
resposta del Conseller i del Secretari General del Deparetament va ser 
taxant que no hi ha cap projecte de Comissaria de Mossos a 
Torredembarra. 

 
7. Es comenta que la setmana de les nevades va quedar algun efectiu aïllat a la 

comissaria de reus que no podia arribar a la Comissaria de Falset a treballar amb 
el vehicle particular, però es va solucionar pujant-los amb el 4x4 de Reus a Falset. 

 
8. Es demana que es millori l’accés a la OAC Mallafré de Tarragona, donat que 

és un lloc temporal cedit per l’ajuntament i que no reuneix les condicions de 
seguretat pels companys/es que treballen al lloc. 

 
9. Ens comenten que a partir d’ara hi haurà un efectiu que realitzarà tasques de 

suport a l’Arro a Salou, així s’evitaran desplaçaments a la Regió de Tarragona 
per fer qualsevol gestió. 

 
10. Es demana que s’habiliti un terreny al costat de la comissaria de Salou que no 

s’està utilitzant i que és propietat de la comissaria i podria ser un pàrquing 
pels vehicles particulars dels companys/es. Ens comenten que ho demanem per 
escrit. 

 
11. Es demana que es millori la peixera i les càmeres de seguretat de ABP 

Tarragona donat que ens manifesten els companys/es que es troben bastant 
desprotegits ja que no veuen bé  a qui obren la porta i l’arc de seguretat i el detector 
de raigs x, no saben fer-lo funcionar. 

 
12. Es demana que es millori l’accés al 112 donat que es detecta que en certes hores 

és permeable i que qualsevol dia ens trobarem amb un ensurt donat que entrarà 
algú sense autorització. 

 
13. Es demana al Cap d’Administració que hi ha una manca de lector digital 

d’empremtes a la Comissaria de Valls, el Cap respon que suposa que li ha de 
subministrar qui els hi va donar en primer cas.que intentarà comprar-ho però que 
no ens pot dir res fins la propera reunió. 

 
Fins aquí els punts més importants tractats, a finals d’abril ens tornarem a reunir, per 
qualsevol ampliació o consulta tens als delegats del SAP al teu costat.  
 

 

SAP, TREBALLEM X A TU 
 


